
 

Fra: Øyvind Bratshaug [mailto:Oyvind.Bratshaug@a2g.no]  

Sendt: 10. april 2018 14:45 

Til: Øyvind H Oddekalv 
Kopi: Dag Erik Hagesæter 

Emne: Grunnjevne spørsmål 2 mai 

 
Hei ! 
 
Spørsmålet er om Meland har fulgt anbefalinga om å skaffa seg jodd tablettar i 
beredskapssammenheng – anbefalt av statens strålevern. 
 
Mange kommunar har ikkje fulgt denne anbefalinga – er Meland ei av desse kommuane? 
 
Saka omtalt på NRK 10 april. 
 
Mvh 
Øyvind Bratshaug 
FRP  

 
Denne e-postmelding er konfidensiell og kun for adressaten. Dersom du mottar den ved en feil, ber vi deg slette meldingen og kontakte 
oss umiddelbart. 
This communication contains information that is confidential and legally privileged. If received in error, please delete this e-mail and 
notify the sender. 
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